

Vol. 29, Issue 5, September 2002

Band 29, Heft 5, September 2002

Original Articles

- 249 Diagnostic Importance and Difficulties in Testing of T-Antigen Activation**
Strobel, E. (München)
- 254 Development and Validation of a Real-Time PCR Assay for Routine Testing of Blood Donations for Parvovirus B19 DNA**
Müller, J.; Eis-Hübinger, A.M. (Bonn); Madlener, K. (Bad Nauheim); Küppers, C.; Herzig, M.; Pöttsch, B. (Bonn)
- 259 Stability of Packed Red Blood Cell Units during Mechanical Transport Using a Modern Pneumatic Tube System**
Hellkamp, J.; Carl, A.; Kohse, K.P. (Oldenburg)
- 265 Rational Medical Decision Making Improves Efficacy and Cost-Efficiency in Autologous Transfusion: Preoperative Autologous Blood Donation, Perioperative Blood Salvage with Mechanical Processing, and Preoperative Autologous Plasmapheresis**
Singbartl, G. (Hamburg); Schleinzler, W. (Nottwil); Munkel, H. (Hamburg)

Review Article

- 271 Transfusion-Related Lung Injury: A Neglected but Life-Threatening Transfusion Reaction**
Bux, J. (Gießen)

Case Report

- 277 Results of Treatment with Rituximab in 3 Patients with Autoimmune Hemolytic Anemia and/or Immune Thrombocytopenia and a Concise Review of Reported Cases**
Ahrens, N.; Heymann, G.; Meyer, O.; Kiesewetter, H.; Salama, A. (Berlin)

Originalarbeiten

- 249 Diagnostische Bedeutung und Schwierigkeiten bei der Bestimmung der T-Antigen-Freilegung**
Strobel, E. (München)
- 254 Entwicklung und Validierung eines NAT-Verfahrens zum Screenen von Blutspenden auf Parvovirus B19 DNA**
Müller, J.; Eis-Hübinger, A.M. (Bonn); Madlener, K. (Bad Nauheim); Küppers, C.; Herzig, M.; Pöttsch, B. (Bonn)
- 259 Untersuchungen zur Qualität von Erythrozytenkonzentraten nach mechanisiertem Transport in einem modernen Rohrpostsystem**
Hellkamp, J.; Carl, A.; Kohse, K.P. (Oldenburg)
- 265 Eine rationale medizinische Entscheidungsfindung verbessert die Wirksamkeit und Kosteneffizienz der autologen Bluttransfusion: Präoperative Blutspende, perioperative maschinelle Autotransfusion und präoperative autologe Plasmapherese**
Singbartl, G. (Hamburg); Schleinzler, W. (Nottwil); Munkel, H. (Hamburg)

Übersichtsarbeit

- 271 Die transfusionsassoziierte akute Lungeninsuffizienz: Eine wenig bekannte jedoch lebensbedrohliche Transfusionsreaktion**
Bux, J. (Gießen)

Kasuistik

- 277 Ergebnisse der Behandlung von 3 Patienten mit idiopathischer autoimmunhämolytischer Anämie und/oder Immunthrombozytopenie mit Rituximab und kurze Übersicht über die publizierten Fälle**
Ahrens, N.; Heymann, G.; Meyer, O.; Kiesewetter, H.; Salama, A. (Berlin)